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Milí LR-partneři 

Chci Vás touto cestou pozdravit a podělit se 

s Vámi o osobní zkušenost při řešení zdravotních 

potíží mého otce. Na úvod musím dodat, že jsem 

nikdy nebyla příznivcem doplňků stravy. Zastávala 

jsem názor, že máme dostatečný příjem vitamínů 

a minerálů ve stravě. Výsledky rozborů obsahu mi-

nerálů a vitamínů v dnešním ovoci a zelenině mě 

však přesvědčily, že tomu tak bohužel není. Dnes 

využívám kvalitní mikrovýživu (např. Aloe Vera gel) 
jako výbornou pomoc nejen v prevenci, ale i při ře-

šení či kompenzaci řady onemocnění.  

Tátovi je 58 let a cca před třemi lety prodělal 

trombózu na levé dolní končetině. Tehdy byl pro 

riziko plicní embolie hospitalizován na interním od-

dělení. Od té doby trvale užívá Warfarin na ředě-

ní krve. Dále užíval antihypertenziva a hodnoty 

krevního tlaku se mu i při lécích pohybovaly okolo 

190/120 mm Hg. 

Minulý rok se ještě přidala trombofl ebitida (zánět 

žil) na stejné dolní končetině. Končetina byla oteklá 

a bolestivá. Tátu trápilo výrazné svědění a na kůži 

se mu tvořila rozškrábaná ložiska. Na nemocenské 

byl cca rok. Praktická lékařka poté konstatovala, 

že současný stav je trvalý a nevratný. 

V té době jsem již měla o LR produktech dost 

načteno. Navíc u mého manžela došlo díky Aloe 
Vera a minerálům ProBalance ke zlepšení zís-

kaného atopického ekzému. V současné době je 

zcela bez kožních problémů. Táta začal po poradě 

se zdravotnicí OM paní Kajánkovou užívat minerály 

ProBalance (dlouhodobě 3x2 tbl.) a s postupným 

měsíčním navyšováním Aloe Vera Drinking gel 
Peach 1 ml/1 kg/den (při čtvrtinových počátečních 

dávkách). Pro kontraindikaci s Warfarinem jsme 

bohužel nemohli použít Aloe Vera gel Sivera (obsa-

huje vitamín K), který by byl vhodnější. Táta užíval 

produkty cca půl roku. Zevně jsme hojení podpořili 

Aloe Vera Emergency sprejem a zpočátku lokál-

ně AV Koncentrátem. Nakonec kůži promazával 

AV Ošetřujícím mlékem z dětské řady.

Po čtyřech měsících užívání bylo vidět výrazné 

zlepšení (viz. foto). Svědění bylo již jen sporadic-

ké a minimální. Kůže se přestala loupat. Tátovi se 

snížil krevní tlak na hodnoty 120/80. Byla vysazena 

antihypertenziva. Upravily se hodnoty Quickova 

testu (vyšetření krevní srážlivosti) a lékařka zvažuje 

vysazení Warfarinu.  

LR PRODUKTY POMOHLY MÉMU OTCI 

PŘI CHRONICKÉM ZÁNĚTU ŽIL

Mgr. Šárka Dobešová

Foto: stav před a po čtyřech měsících užívání

Jsem velmi vděčná za to, že se ke mně dostaly kvalitní informace o této možnosti 

přírodní podpůrné léčby. V současné době sama produkty doporučuji. Z pozice zdra-

votníka mohu říci, že jsou zde obrovské možnosti, jak pomoci pacientům v řešení jejich 

zdravotních obtíží. To vše se slibnou vyhlídkou na zlepšení zdravotního stavu pacientů, 

ba dokonce s možností snížení (až vysazení) chemické léčby ošetřujícím lékařem. 

Mgr. Šárka Dobešová, fyzioterapeutka
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